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Samenvatting van de vergadering van de Commissie Samenleving van de gemeente Medemblik gehouden op 9 april 
2015, aanvang 19.30 uur Commissie MBG 24.  

 
Aanwezig: 
Voorzitter: J. Stam 
Commissiesecretaris: J. van der Plas 
Portefeuillehouders: J. Fit (tot halverwege agendapunt 6 en vanaf agendapunt 8) en H. Nederpelt (tot en met 
agendapunt 7) 
 
CDA: E. van den Bosch, C. Selders 
GB: J. van IJzerloo, T. van Diepen 
D66: Y. Nijsingh, L. Vogelenzang 
PvdA: P. de Haan, B. de Jong 
VVD: M. de Vries, Ö. Sahin 
PWF: P. Koning 
PW2010: niet vertegenwoordigd 
CU: S. Visser, K. Groot 
GL: A. van Berkel 
BAMM: niet vertegenwoordigd 
 
 

 
Afwezig: 
  
 

Nr  Samenvatting en advies 

1 Opening De voorzitter opent de vergadering. 

 

   

2 Vaststelling agenda (IVR-15-03219) De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld 

 

   

3 Spreekrecht art. 15 RvO (reservering) Hiervan wordt geen gebruikgemaakt. 

 

   

4 Vaststellen afsprakenlijst commissie 
samenleving d.d. 12 maart 2015 (IVR-
15-03193) 

De afsprakenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

   

5 Vaststellen toezeggingenlijst en 
overzicht moties 

MOTIES 
33 Gymbus Zwaag West. Volgende week wordt hierover vergaderd. 
 
52 Wethouder Fit zal schriftelijk antwoord geven op de vraag of bij 
het traject JOGG ook gekeken wordt naar het aanbod van de GGD 
(gezonde school). 
 
TOEZEGGINGEN 
405 Wethouder Nederpelt antwoordt op vragen uit de commissie dat 
cliëntenparticipatie jeugd een van de onderdelen is van het sociaal 
domein. 
 
409 Wethouder Nederpelt antwoordt op vragen uit de commissie als 
volgt: 
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1. Eerder in het kwartaal is een informatienota aan de raad 
gestuurd over de beleidsregels.  
2. Het privacyprotocol komt er nog aan.  
3. Een bedrag van € 300.000 wordt besteed aan de doelgroep 
chronisch zieken en gehandicapten. De raad heeft hier kaders voor 
vastgesteld. Het is nu nog niet te bepalen hoeveel van dit bedrag 
gebruikt wordt. 
4. De campagne "Het is heel normaal" wordt binnenkort naar buiten 
gebracht. Als de uitvoeringsregels zijn vastgesteld zal hierover 
duidelijk gecommuniceerd worden.  
5. De gemeente Medemblik hanteert een bijstandsnorm van 110%. 
Wethouder Fit zegt dat hier bij andere gemeenten anders mee 
omgegaan wordt. Dit wordt besproken in het centraal overleg. 
Wethouder Fit zal onderzoeken of er gemeenten zijn die een hogere 
norm hanteren. 

Toezeggingen aan de Raad: Bijstandsnorm (466) 

   

6 Actieve informatie college Wethouder Fit 
JEUGD- EN JONGERENWERK 
Jeugdcentrum Andijk is geopend. Er waren 45 jongeren aanwezig. 
Dat is een hoge opkomst. 
 
BLAUWE SCHUIT 
Inmiddels is een nieuwe coördinator cultuleren aangesteld. Op 21 
mei a.s. zal tijdens de commissie Samenleving een presentatie 
worden gegeven. 
 
KUNSTEXPOSITIE 
In de centrale hal van het gemeentehuis is is van 22 april tot 1 
september 2015 een expositie te zien van kunst gemaakt door 
leerlingen van De Dijk. Het thema is "Leven in vrijheid". 
 
SAMENWERKINGSOVEREENKOMST SCHOOLBESTUREN EN GEMEENTE 
INTEGRAAL HUISVESTINGSPLAN 
Er is een gezamenlijke opdracht opgesteld. Daarin is een onderzoek 
naar doordecentralisatie opgenomen. Offertes zijn opgevraagd. Na 
20 april a.s. zal er meer duidelijkheid zijn. 
 
Wethouder Fit verlaat de vergadering. 
 
Wethouder Nederpelt 
Sociaal domein 
Er is een themaraad geweest over dit onderwerp.Vanuit WerkSaam 
zijn de eerste cijfers ontvnagen over de bijstandsgerechtigden in de 
gemeente. Er is een stabiele lijn waarneembaar. 
Kwartaalrapportages worden gemaakt. 
 
ZORGMARKT 
Er is een zorgmarkt geweest. Wijkteams van Wetfriesland zijn 
daarbij in contact gebracht met zorginstellingen. 60 Instellingen 
zijn ingegaan op de uitnodiging. Er waren 100 uitnodigingen 
verzonden. Zorginstellingen moeten meer gaan samenwerken. Het 
was een goede bijeenkomst. 
 
HET LUKT ONS (crowdfunding) 
Een aantal projecten is aangemeld via de site. De eerste 
toezeggingen zijn ook al gedaan. Meer informatie heeft wethouder 
Nederpelt hier niet over. Het betreft de portefeuille van wethouder 
Fit, die de vergadering heeft verlaten. 
 
WERKZOEKENDEN 
De hoop en verwachting is dat de dalende lijn als het gaat om 
werkzoekenden gaat inzetten. De gemeente Medemblik loopt 
voorop als het gaat om het onder de aandacht brengen van 
WerkSaam bij ondernemers. Hij gaat er vanuit dat dit resultaat 
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oplevert. Over de eerste periode van tweemaanden is het aantal 
werkzoekenden stabiel gebleven. Het heeft wat langer nodig om te 
zien of WerkSaam als nieuwe organisatie zijn vruchten gaat 
afwerpen. 

 

   

7 Overheveling participatiebudget 2016 
(IVR-15-03090) 

Wethouder Nederpelt beantwoordt vragen van de commissie als 
volgt: 
 
1. Het budget voor volwasseneducatie gaat rechtstreeks naar 
Alkmaar. Via het RPA gaat dit rechtstreeks naar WerkSaam. Alkmaar 
fungeert hierin als een soort centrumgemeent. 
2. In de gemeenschappelijke regeling is afgesproken dat de 
gemeente jaarlijks toestemming moet geven om een bedrag over te 
hevelen. Vandaar dat dit verzoek formeel aan de raad moet worden 
voorgelegd. De raad kan besluiten meer te geven. Eigenlijk is het 
echter een formaliteit. 
3. Bedragen zijn nog niet bekend. Het gaat over 2016. Het volledige 
budget gaat over naar WerkSaam als het een onderdeel is dat door 
WerkSaam wordt uitgevoerd.  
4. De gemeente houdt een klein stukje budget over voor bijzondere 
bijstandstaken die bij de gemeente liggen. 
5. De datum in het voorstel is 15 maart. Besluitvorming komt pas 
aan de orde in de raad van 30 april. Dat heeft te maken met de 
hectiek rond de opstart. Het gebeurt wel allemaal in goed overleg 
binnen de gemeenschappelijke regeling. De datum wordt niet in het 
besluit genoemd.  
6. Het budget voor de "couleur locale" gaat ook over naar 
WerkSaam. Een deel daarvan wordt voor Medemblik gebruikt. 
 
Vanuit de commissie wordt gevraagd om aandacht voor de deadline 
van 15 maart. De gemeente vraagt ook aandacht voor het tijdig 
aanleveren van financiële stukken door de gemeenschappelijke 
regelingen. 
 
De commissie adviseert dit punt te agenderen voor de 
meningvormende vergadering. 

 

   

8 Bespreeknotitie denktank jeugd, 
alcohol en drugs (IVR-15-03214) 

Dhr. Nijsingh geeft een mondelinge toelichting. denktank. De 
denktank wordt ondersteund door ambtenaren. In de bijlage de 
uitgereikte stukken.  
Voor nadere informatie zijn de heren Rob Zwaan 
(ervaringsdeskundige) en Ronald Hein (jongerenwerker) aanwezig. 
 
Mevr. Selders beantwoordt vragen als volgt: 
1. Westfrisland is een regionale aanpak. De denktank focust op de 
lokale aanpak. 
2. Regionaal wordt gekeken naar de resultaten van de denktank.  
3. Het is een uitzondering dat raadsleden met beleidsmedewerkers 
om tafel gaan zitten om een project op te pakken. Het is niet de 
bedoeling dat de raadsleden dit zo intensief blijven doen, maar 
voor de start is het kennelijk nodig. 
4. Het traject loopt tot aan de zomer 2015. Dan komt er een 
kadernotitie vanuit het college. 
5. Het gaat in dit traject over voorlichting. Handhaving is een ander 
aspect. 
6. Richting de jongeren is aangegeven dat het gaat om het horen 
van de mening van de jongeren. Er is niets beloofd. 
 
Dhr. Hein beantwoordt vragen als volgt: 
1. Westfrisland behoort tot het "in control" programma. Dat blijft 
bestaan. Er wordt met name op scholen wat mee gedaan. Op de 
regionale manier worden jongeren op een bepaalde manier bereikt. 
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Dit is additioneel. Het is belangrijk jongeren mee te laten praten 
over een aanpak die werkt. 
2. Het gaat over vormen van beleid en de manier waarop jongeren 
bereikt kunnen worden. Het is belantrijk dat de activiteiten, 
waarmee jongeren bereikt worden, bijlvend ondersteund worden. 
 
Dhr. Nijsingh beantwoordt vragen als volgt: 
1. De denktank werkt lokaal, maar sluit wel aan bij regionale 
ontwikkelingen. In de regionale aanpak is het onderwerp drugs nog 
niet erg naar voren gekomen.  
2. De denktank wil kijken naar de eigen gemeente en de behoeften 
die daar zijn bij jongeren.  
3. Bij de behandeling van het handhavingsplan horecabeleid is drugs 
ondergesneeuwd. De discussie of dit wel door raadsleden gedaan 
moet worden hoort meer in het presidium thuis dan in de 
commissie. 
4. De doelstelling is in gesprek te gaan met jongeren. Dit signaal 
wordt gegeven aan de gemeentelijke organisatie. Het is niet de 
bedoeling dat "de politiek" dit blijft doen.  
5. In de kadernotitie zal een aantal speerpunten benoemd worden. 
De beleidsmedewerker gaat dat vormen tot een beleidsplan.  
6. In de gesprekken met de jongeren is aangegeven dat de denktank 
vooral input haalt. Het politieke risico is dat er niets mee gedaan 
wordt/kan worden. Daar wordt  voorzichtig mee omgesprongen. 
 
Dhr. Koning beantwoordt vragen als volgt: 
1. Westfriesland praat richt zich op het voorkomen van zelfmoord 
onder jongeren.  
2. De denktank zal nadenken over de vraag of een jongeren de 
kadernotitie c.q. het beleidsplan zal gaan presenteren aan de 
commissie/raad. 
3. Dat met de jongeren in gesprek is gegaan, schept wel 
verwachtingen. Als de raad alles aan de kant schuift en zijn eigen 
weg gaat kan dat wel een ander beeld geven. 
 
Dhr. Zwaan beantwoordt vragen als volgt: 
1. In gesprek gaan met jongeren is een goede manier om erachter 
te komen wat speelt. Vooral lokaal. 
2. Niet iedereen wordt bereikt. Maar degenen die je wel bereikt 
zijn open in gesprekken. Vanuit die positie kan een goed plan van 
aanpak opgezet worden. 
3. Vooral op preventievlak kan veel bereikt worden.  
4. In groep 8 van het basisonderwijs pakken jongeren het meest op 
van voorlichting. Dat kan genuanceerd gebeuren. Als jongeren in 
het voortgezet onderwijs komen is het risico groter dat ze alles 
oppakken zonder dat ze voorlichting hebben gehad over 
bijvoorbeeld drugsgebruik. 
 
Vanuit de commissie wordt opgemerkt dat de raad voorzichtig moet 
zijn met het opzetten van denktanks. Gebruik de experts die er zijn 
om in gesprek te gaan. 

 

   

9 Sluiting De voorzitter sluit de vergadering. 

 

   

   

 
 


